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Schriftelijke vragen art. 41 van de SP aan de burgemeester over illegaal feest Anna’s Hoeve 

 

In de nacht van zaterdag 24 oktober op zondag 25 oktober werd door de politie een illegaal 

feest  op Anna's Hoeve afgebroken. Van de 300 mensen die aanwezig waren werden slechts 2 

mensen aangehouden. De overige mensen werden - volgens de 

politie om veiligheidsredenen - zonder boete naar huis gestuurd. 

Eerder werd ook een illegaal feest in Naarden afgebroken. Onduidelijk is of daar wel boetes 

aan de deelnemers zijn uitgedeeld. 

Burgemeester Broertjes stelt in de krant dat er een signaal is afgegeven dat illegale feestjes 

niet worden getolereerd. Uit de verslaggeving ontstaat echter het beeld dat er geen gevolgen 

zijn aan deelname aan een illegaal feest - anders dan dat je wellicht voor het eind van het feest 

naar huis moet.  

De vraag rijst dan: in hoeverre is dit ontmoediging? Als er geen boetes worden uitgedeeld of 

deelnemers worden geregistreerd, hoe voorkom je dan herhaling? Het signaal lijkt te zijn dat 

je er gewoon mee weg komt. 

Daar tegenover staat dat een horecaondernemer een forse boete tegemoet kon zien als zijn 

klanten zich niet aan de regels hielden, of zich bij het verlaten van het pand voor de nering 

ophielden.   

Individueel wangedrag lijkt daarmee ongestraft te blijven. Los van een verkeerd signaal naar 

de overtreders zorgt dit ook voor een gevoel van onrechtvaardigheid én onveiligheid bij 

anderen.  De beelden van lachende en wuivende jongeren in het NOS journaal doet 

vermoeden dat ze er niets van leren.  

 

De SP wil graag het volgende weten van burgemeester Broertjes, als verantwoordelijke voor 

de orde in de gemeente en als voorzitter van de Veiligheidsregio: 

1. Hoe gaat hij de handhaving aansturen zodat bij vaststelling van dergelijke feesten en/of 

wangedrag er voortaan ook echt gevolgen zijn voor de daders, dan wel hoe toekomstig 

wangedrag daadwerkelijk ontmoedigd wordt? 

2. Is er een goed beeld of en wanneer er wordt beboet bij illegale feesten? Gaat dat dan in de 

toekomst - gelezen de verklaring van de politie - wel gebeuren? Indien niet, hoe worden 

jongeren dan wel bewust gemaakt dat wat zij doen niet kan?  

 

3. Hoe staat het met het verhalen van de kosten voor het opruimen en schoonmaken van het 

terrein? 

3. De politie had geen voortekenen of aankondigingen van het illegale feest op social media 

opgemerkt. Opmerkelijker is dat de hoek van een camera al op donderdag was veranderd, Dit 

is pas na zaterdag opgemerkt. Men kan niet verwachten dat de politie elk signaal oppikt, maar 

de vraag dient toch gesteld: is de politie voldoende voorbereid op het detecteren van dit soort 

uitspattingen? Is daar genoeg capaciteit voor? Kunnen jeugdwerkers of jeugdboa's ingezet 

worden om dit soort zaken vroegtijdig te signaleren? 



4. Op dit moment ontstaat het beeld dat handhaving niet serieus ter hand wordt genomen. Wat 

vindt de burgemeester van dat beeld en hoe hij denkt hij dat te corrigeren?  
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